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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Rendelkezik információval arra vonatkozóan, hogy a 
Közép-európai Oktatási Alapítvány nyitott-e a II. kerületi önkormányzat javaslatára, amely 
egyszerre biztosítaná az ott élők és az alapítvány érdekeit, valamint az üresen álló lakások 
hasznosítására is lehetőséget teremtene?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az Országos Pszichiátriai és Neurológiai Intézet (OPNI) területén található lakásokkal összefüggő
peres  eljárások nagy része a  lakók számára kedvező ítélettel  zárult.  Egyértelművé vált,  hogy a
korábbi  és  a  jelenlegi  egészségügyi  dolgozókat,  valamint  családjaikat  jogszerűen  nem  lehet
kilakoltatni, azonos minőségű cserelakás felajánlása nélkül. Nem csak a jogi és az emberiességi
szempontok, hanem a gazdasági racionalitás is arra mutat, hogy az érintett lakásokat továbbra is
szolgálati lakásként érdemes megőrizni és hasznosítani.
 
Ez a funkció viszont idegen a volt OPNI területére tervezett nemzetközi iskolát fenntartó alapítvány
tevékenységétől.  Ugyanakkor  a  II.  kerületi  önkormányzat  vezetése  felajánlotta  a  társasházak
átvételét  és  szolgálati  lakásként  való  hasznosítását.  Ennek  érdekében  telekmegosztásra  lenne
szükség,  hogy  a  40  hektáros  terület  szélén  lévő  néhány  ezer  négyzetméter  az  önkormányzat
birtokába, kezelésébe kerülhessen. 
 
A fentiekkel összefüggésben kérdezzük a tisztelt Miniszter Urat:
 

1. Rendelkezik információval arra vonatkozóan, hogy a Közép-európai Oktatási Alapítvány 
nyitott-e a II. kerületi önkormányzat javaslatára, amely egyszerre biztosítaná az ott élők és 
az alapítvány érdekeit, valamint az üresen álló lakások hasznosítására is lehetőséget 
teremtene?

2. Amennyiben támogathatónak tartja az alapítvány ezt a megoldást, mikor kezdenek 



tárgyalásokat erről a II. kerületi önkormányzattal?
 
Válaszát előre is köszönjük.
 
Tisztelettel:
 
Tordai Bence, Budapest 04. OEVK országgyűlési képviselője,
Hajnal Miklós, Budapest 03. OEVK országgyűlési képviselője
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